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Образование: 
· 1991-1997гг. -студентка 2- Ташкентского государственного медицинского института
· 1997-1999 гг. — клиническая ординатура на кафедре Госпитальной и факультетской  терапии  2— Ташкентского государственного медицинского института
· 2009-2012гг. — аспирант кафедры внутренних болезней по подготовке врача общей практики с эндокринологией Ташкентской  медицинской академии
 Трудовая Деятельность: 
· 1999-2006гг. — ассистент кафедры Госпитальной и факультетской терапии  2-Ташкентского медицинского института
· 2007-2009гг. — ассистент кафедры внутренних болезней по подготовке врача общей практики с эндокринологией Ташкентской  медицинской академии
· 2009-2012гг. — аспирант кафедры внутренних болезней по подготовке врача общей практики с эндокринологией Ташкентской  медицинской академии
· 2012г. –2016гг. — ассистент кафедры внутренних болезней по подготовке врача общей практики с эндокринологией Ташкентской  медицинской академии
· 2016г.–2021. –ассистент кафедры внутренние болезни № 2  Ташкентской  медицинской академии
· 2021-.н.в. - Доцент кафедры клинического моделирования Ташкентской медицинской академии
Научная деятельность:
· 2011 г. Защита кандитатской диссертации – «Особенности клинического течения и лечения эрозивно – язвенных поражений гастродуоденальной зоны у подростков».
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Education:
· 1991-1997y. -student of 2nd Tashkent State Medical Institute
· 1997-1999y. – Clinical residency at the Department of Hospital and Faculty Therapy of the 2nd Tashkent State Medical Institute
· 2009-2012y. – post-graduate student of the Department of Internal Diseases for training a general practitioner with endocrinology of the Tashkent Medical Academy
 Labor Activity:
· 1999-2006y. – Assistant of the Department of Hospital and Faculty Therapy of the 2-Tashkent Medical Institute
· 2007-2009y. – Assistant of the Department of Internal Medicine for the training of a general practitioner with endocrinology of the Tashkent Medical Academy
· 2009-2012y. – post-graduate student of the Department of Internal Diseases for training a general practitioner with endocrinology of the Tashkent Medical Academy
· 2012-2016y. – Assistant of the Department of Internal Medicine for the training of a general practitioner with endocrinology of the Tashkent Medical Academy
· 2016-.2021. -Assistant of the Department of Internal Medicine No. 2 of the Tashkent Medical Academy
· 2021-.v. - Associate professor of the Department of Clinical modelling , Tashkent Medical Academy
Scientific activity:
· Defense of the candidate’s dissertation – “Features of the clinical course and treatment of erosive and ulcerative lesions of the gastroduodenal zone in adolescents”.
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